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GÖTEBORG. Han vann JVM-guld två år i rad och var 
svensk skridskos framtid.

Men 18 år gammal beslutade sig Nils van der 
Poel för att lägga av.

I dag bor han i en barack och hoppar fallskärm. 
Och är återigen svensk skridskos framtid.

– Jag vet inte om det är optimalt att leva så här. 
Men jag har kul och jag är en  bättre åkare i dag, 
säger 21-åringen.
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ISLOSSNING Nils van der Poel var 
svensk skridskos framtid, men lade av innan 
han ens slagit igenom som senior. Efter att ha 
gjort lumpen och satsat rejält på nya hobbyn 
fallskärmshoppning har suget kommit tillbaka 
– och nu gör han sina första olympiska spel.


